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 Protokół nr 71/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 września 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o n/w punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Starosty 

Nowomiejskiego do podejmowania decyzji o przeznaczeniu pojazdów.      

  

3. Zapoznanie się z pismem z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie nierealizowanego 

rozkładu jazdy na linii komunikacyjnej 27038 Nowe Miasto Lubawskie – Lubawa.                                                                                                    

 

Ponadto Przewodniczący Zarządu zmienił kolejność punktów w porządku posiedzenia: 

 

1. Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi 

Lekarty w sprawie remontu drogi powiatowej nr 1244N Skarlin – Lekarty – Nowy 

Dwór Bratiański.  

2. Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie realizacji Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 

 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 69/2016, 

70/2016. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi 

Lekarty w sprawie remontu drogi powiatowej nr 1244N Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór 

Bratiański.  

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – zastępca dyrektora ZDP z/s w Kurzętniku 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że realizację w/w zadania planuje się w roku 2018 w 

ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej. Dodała, że 
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złożony został wniosek do gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie wycinki drzew. 

Ponadto poinformowała, że z poboczy usunięte zostały krzaki. Wyjaśniła, że wnioskodawcy 

zwracają się z prośbą o podtrzymanie terminu realizacji inwestycji. 

Pan Buliński stwierdził, że najbardziej spornym odcinkiem jest odcinek o długości ok. 2,4 km 

miedzy Nawrą a Skarlinem. Zapytał, czy nie byłoby możliwości, przy partycypacji wójta 

gminy Nowe Miasto Lubawskie, wstawić powyższy odcinek do wniosku np. jako drugi 

odcinek. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że przygotowanie dokumentów na w/w odcinek nie byłoby 

kłopotliwe, natomiast warunkiem koniecznym przy składaniu wniosku byłoby wykazanie 

ciągu komunikacyjnego.  

Pan Buliński odpowiedział, że w wytycznych ministerstwa nie ma jasno sprecyzowanej 

informacji, iż musi to być ciąg. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że według jej wiedzy stawiany jest nacisk na warunki 

techniczne oraz na to, żeby remontowane odcinki w jednym wniosku tworzyły całość. 

Dodała, że najważniejszą kwestią są niezbędne środki własne na realizację remontów dróg.  

Pan Buliński poinformował, że zdaje sobie z tego sprawę, dlatego chciał zasugerować, żeby 

poddać analizie ten odcinek drogi.  

Pani Robaczewska odpowiedziała, że koszty realizacji remontu wspomnianego odcinka 

można by wstępnie oszacować. Ponadto dodała, że powyższy odcinek był wyłączony, 

ponieważ był on w najlepszym stanie na całym odcinku drogi.  

Wniosek mieszkańców wsi Lekarty stanowi załącznik nr 3. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie realizacji Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 
 

Pani Robaczewska poinformowała, że Marszałek wnioskuje o zmianę uchwał Rady Powiatu 

dotyczących stawek za zajęcie pasa drogowego tzn. żeby obniżone stawki dotyczyły nie tylko 

„ostatniej mili” ale całej infrastruktury teleinformatycznej. Dodała, że w powyższej sprawie 

odbyło się spotkanie z wójtami z terenu powiatu, którzy nie są przychylni w kwestii zmiany 

swoich uchwał. Nadmieniła, że w chwili obecnej z Urzędu Marszałkowskiego otrzymujemy 

środki w wysokości ok. 800 000 zł rocznie z tytułu zajęcia pasa drogowego.  

 

Pismo z Urzędu Marszałkowskiego stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Bogumiła 

Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie zabezpieczenia środków w 

budżecie powiatu na rok 2017 na realizację zadania „Remont i dobudowa klatki 

schodowej do istniejącego budynku szpitala zlokalizowanego w północno – zachodniej 

części terenu szpitala w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie wszedł pan Bogumił Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego/ 
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Pan Starosta poinformował, że pan Kurowski zwrócił się z wnioskiem w sprawie 

zabezpieczenia środków w budżecie na 2017r. na w/w zadanie. Dodał, że zgodnie z 

wnioskiem planowany koszt robót budowlanych wyniesie  ok. 4 600 000 zł. 

Pan Starosta zapytał, czy pozwolenie na budowę jest na szpital.  

Pan Kurowski odpowiedział, że tak pozwolenie jest na szpital. 

Pan Starosta stwierdził, że budynek jest powiatu w związku z tym pozwolenie na budowę 

powinno być na powiat. 

Pan Kurowski odpowiedział, że będzie to możliwe do realizacji. Dodał, że pojawiła się 

jeszcze jedna kwestia tj. zmiana nazwy zadania. Poinformował, że jeżeli będzie zmieniona 

nazwa zadania to będzie trzeba złożyć nową dokumentację i wystąpić o nowe pozwolenie na 

budowę.  

Pani Skarbnik poinformowała, że otrzymała informację od pani Domżalskiej - inspektor ds. 

pozyskiwania funduszy zewnętrznych, dotyczącą nazwy zadania, które otrzymało brzmienie:    

„Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji budynku Szpitala Powiatowego w 

Nowym Mieście Lubawskim”. Dodała, że takie zapisy są również w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Stwierdziła, że jeżeli chcemy otrzymać dofinansowanie z Regionalnego 

Programu Operacyjnego, to nazwa zadania musi być spójna. Poinformowała, że została 

przesłana informacja do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie nazwy zadania oraz 

przewidywanej wartości projektu. Ponadto dodała, że w WPF jest wpisana przewidywana 

kwota  robót budowlanych w wysokości 4 600 000 zł, nie jest wpisana kwota w wysokości 

2000 000 zł na doposażenie w sprzęt i aparaturę medyczną, ponieważ nie jesteśmy jeszcze na 

tym etapie. 

Pan Buliński stwierdził, że ocena wniosku będzie trwała ok. pół roku. Zapytał, czy powiat 

będzie czekał do rozstrzygnięcia konkursu, czy niezależnie będzie wykonywał budowę z 

własnych środków. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że budowa będzie finansowana niezależnie, z własnych 

środków tzn. z zaciągniętego kredytu. 

 

Wniosek pana Kurowskiego stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.  

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Bogumiła 

Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie zakupu aparatu RTG z 

ramieniem C. 

 

Pan Kurowski poinformował, że aparat RTG z ramieniem C nie działa od sierpnia 2015r. 

Dodał, że niedziałający sprzęt utrudnia działania naprawcze m.in. w ramach chirurgii 

urazowo-ortopedycznej. Poinformował, że koszt naprawy aparatu wyniósłby ok. 90 000 zł, 

natomiast przewidywany koszt nowego aparatu wynosi ok. 250 000 zł. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie w 2016r. zostanie zabezpieczona kwota w 

wysokości 200 000 zł z przeznaczeniem na zakup aparatu RTG z ramieniem C. Dodała, że 

zakup aparatu musiałby być dokonany przez powiat /procedury przetargowe byłyby 

przeprowadzone przez powiat/ i przekazany w użytkowanie dla szpitala. Nadmieniła, że 

środki na zakup aparatu byłyby przeznaczone z środków przekazanych przez gminy na 

budowę szpitala. 

 

Wniosek pana Kurowskiego stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie.  
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia zmian do regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/ 

 

Pani Łydzińska poinformowała, że zgodnie ze zmianami do ustawy o pieczy zastępczej 

dokonała zmian w regulaminie organizacyjnym PCPR.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt; „The Many Faces of Water - a holistic 

approach to the vital element of life”. 

/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ w Kurzętniku, pani Anna 

Faltynowska – kierownik kształcenia praktycznego, pani Jolanta Domżalska - inspektor ds. 

pozyskiwania funduszy zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że w wolnym tłumaczeniu tytuł brzmi: „Woda nie jedno ma 

oblicze”. 

Pani Faltynowska dodała, że wniosek był napisany w języku angielskim, dlatego musi być 

używany oryginalny tytuł projektu.  

Pan Wodara poinformował, że wniosek został napisany przez węgierską szkołę. Dodał, że 

ZSZ nawiązał kontakt z w/w szkołą. Wyjaśnił, że jest to projekt międzynarodowy w ramach 

którego młodzież wyjedzie m.in. do Włoch, Hiszpanii, Turcji, Wielkiej Brytanii oraz na 

Węgry. Poinformował, że na początku czerwca 2017r. zaplanowana została wymiana 

międzynarodowa w Kurzętniku. Do szkoły przyjadą przedstawiciele uczniów i nauczycieli ze 

wszystkich krajów partnerskich. Dodał, że projekt ma na celu badanie wpływu wody na 

wszystkie obszary życia ludzkiego oraz badanie wpływu zanieczyszczeń i globalnego 

ocieplenia m.in. na turystykę, rolnictwo oraz przemysł w krajach partnerskich. Kwota 

przyznanej dotacji w ramach projektu wyniesie 26 645,00 EUR. 

Pani Skarbnik poinformowała, że dotacja zostanie przewalutowana na złotówki, wartość euro 

będzie negocjowana z bankiem. 

Pan Starosta zapytał w jakiej walucie będzie wydatkowanie środków.  

Pani Faltynowska wyjaśniła, że wydatkowanie środków będzie w złotówkach, natomiast 

zakup środka transportu, czy zapłata za zakwaterowanie będzie w euro. 

Pani Skarbnik poinformowała, że bank przewalutuje środki również ze złotówek na euro. 

Dodała, że wartość euro na chwilę obecną wynosi 4,3034 zł, co dałoby kwotę   

dofinansowania w wysokości 107 485,93 zł. 

Pani Faltynowska poinformowała, że po zakończeniu projektu przez okres trzech lat będzie 

musiała być utrzymywana strona internetowa projektu.  

Wzór umowy stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

/pan M. Wodara, pani A. Faltynowska, pani J. Domżalska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na darowiznę sprzętu i wyposażenia zakładu rehabilitacyjnego 

przychodni „Nad Jesionką” w Lubawie Gminie Miejskiej Lubawa. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zapytał czy przekazanie sprzętu musi być dokonane 

takim trybem tj. w formie darowizny, na podstawie uchwały Zarządu,.  

Pani Banaszewska odpowiedziała, że powyższa kwestia była konsultowana z radcą prawnym 

i według niego musi być taka procedura.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że Gmina Miejska Lubawa udzieliła pomocy finansowej powiatowi 

w wysokości 50 000 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu rehabilitacyjnego dla przychodni 

„Nad Jesionką”. Dodała, że z racji tego, iż działalność w przychodni nie jest wykonywana to 

gmina zwróciła się z wnioskiem o zwrot sprzętu. Nadmieniła, że powiat nie może wprost 

przekazać sprzętu Gminie Miejskiej Lubawa. 

Pani Banaszewska poinformowała, że w momencie rozliczenia dotacji z gminy sprzęt stał się  

własnością powiatu, wiec należy dokonać darowizny sprzętu. 

 

Wniosek pana Macieja Radke - Burmistrza Miasta Lubawa stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w dzierżawę części gruntu (parkingu) położonego w Nowym Mieście 

Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpływają wnioski o dzierżawę gruntu (parkingu) pod 

usługi handlowe w dniach od 28.10.2016r. do 01.11.2016r. 

Pan Starosta stwierdził, że okres dzierżawy gruntu powinien być przedłużony do 2 listopada. 

Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Starosty.  

W związku z powyższym dokonano korekty, że okres dzierżawy gruntu (parkingu) będzie 

trwać od 28.10.2016r. do 02.11.2016r. 

Pani Banaszewska poinformowała, że w poprzednim roku była ustalona stawka w wysokości 

300 zł netto + podatek VAT. Dodała, że handlujący informowali, iż stawka jest za wysoka.  

Zarząd po przeanalizowaniu powyższej kwestii ustalił stawkę w wysokości 300 zł netto + 

podatek VAT. 

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,            

K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek z Komendy Powiatowej Policji w 

Nowym Mieście, stanowiący załącznik nr 9, dotyczący udostępnienia miejsca zbiórki dla 

osób ewakuowanych z budynku KPP. 

Pan Starosta poprosił panią Banaszewską o sprawdzenie powyższej kwestii i przygotowanie 

sprawy na następne posiedzenie Zarządu.  

 

 



 

 

6 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Dostawę 

samochodów typu bus/furgon do przewozu osób niepełnosprawnych dla Powiatu 

Nowomiejskiego”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zapytał, czy nie należałoby uzupełnić zapis w § 2, że 

specyfikacja znajduję się w Wydziale Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych. 

Pani Sekretarz stwierdziła, że można uzupełnić ten paragraf o powyższy zapis. 

Pani Skarbnik zapytała, czy jest gdzieś wpisane dla jakich jednostek powiatowych będą 

przypisane samochody. Dodała, że podczas kontroli realizacji zadania na pewno będzie to 

sprawdzane. Stwierdziła, że w specyfikacji powinno być wyszczególnione dla jakich 

jednostek będą przeznaczone samochody tj. dla Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim oraz dla Domu Pomocy Społecznej w 

Grodzicznie. 

Pani Sekretarz poprosiła, żeby wpisać również terminy dotyczące składania i otwarcia ofert. 

Pani Banaszewska poinformowała, że termin składania i otwarcia ofert można ustalić na 

30.09.2016r. 

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. 

Trzaskalska, M. Buliński 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 

„Dostawę samochodów typu bus/furgon do przewozu osób niepełnosprawnych dla 

Powiatu Nowomiejskiego”. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której 

weszli:  

 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Sebastian Kiński 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w 

Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 2 

związany jest ze zamianą nauczycieli przedmiotu wychowanie do życia w rodzinie oraz 

realizacją jednej godziny przedmiotu elementy edukacji zdrowotnej i pierwszej pomocy w 

klasie III LO. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 4 

związany jest z przyznaniem nauczania indywidualnego uczennicy III klasy Technikum im. 

Noblistów Polskich w ZSZ w Kurzętniku. Ustalono, że uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia z mocą obowiązującą od 19.09.2016. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 4 związany 

jest ze zwolnieniem lekarskim nauczycielki wychowania fizycznego. Ustalono, że uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 26.09.2016r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyznania nagrody Dyrektorowi Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim. 
 

Pan Starosta poinformował, że zgodnie ze zmianą przepisów czynności z zakresu prawa pracy 

m.in. związane z wynagradzaniem i nagradzaniem dyrektorów szkół należą teraz do 

kompetencji Zarządu Powiatu. Pan Starosta zaproponował kwoty nagród z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej w wysokości: dla pani Przeradzkiej – Martko -  3 400 zł, dla pana 

Mirosława Wodary - 2 900 zł oraz dla pani Bożeny Maciejewskiej - 2 200 zł. 

Pan Buliński zapytał jakimi kryteriami pan Starosta się kierował.  

Pan Starosta odpowiedział, że kierował się kilkoma kryteriami m.in. naborem, wynikami 

jednostek oraz w jakich projektach jednostki uczestniczą. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyznania nagrody Dyrektorowi Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie przyznania nagrody Dyrektorowi Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Pani Orłowska dodała, że jest opracowany regulamin wynagradzania i nagradzania 

nauczycieli, natomiast w związku ze zmianą przepisów, to organ prowadzący przyznaje 

nagrody, jest opinia radcy prawnego w tej kwestii. Wyjaśniła, że tryb i kryteria pozostają z 

w/w regulaminu, natomiast nagroda teraz musi być przyznana przez Zarząd Powiatu, a nie 

przez Starostę jak było dotychczas. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia wynagrodzenia Dyrektora Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że zatwierdzenie wynagrodzeń nauczycieli przez Zarząd 

Powiatu jest również związane ze zmianą ustawy o systemie oświaty. Dodała, że pisma 

dotyczące wynagrodzeń dyrektorów zostały przygotowane w dniu 31.08.2016r. z mocą 

obowiązującą od 01.09.2016r., dlatego też zostały przygotowane uchwały Zarządu o 

zatwierdzeniu wynagrodzeń dyrektorów. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia wynagrodzenia Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia wynagrodzenia Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju 

Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Pani Orłowska rozdała Członkom Zarządu sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego stanowiące załącznik nr 10 

oraz informację dotyczącą wyników egzaminu maturalnego, stanowiącą załącznik nr 11. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 

Agencji Turystyczno-Transportowej „JUNIOR” w Nowym Mieście Lubawskim w 

sprawie wydłużenia kursów o miejscowość Grodziczno lub o inne miejscowości leżące na 

terenie gminy Grodziczno. 

/na posiedzenie wszedł pan Daniel Wiśniewski – zastępca naczelnika Wydziału Komunikacji i 

Transportu/ 

Pan Wiśniewski poinformował, że powyższa firma informuje, iż nie ma możliwości 

wydłużenia kursów o miejscowość Grodziczno oraz o inne miejscowości leżące na terenie 

gminy Grodziczno. 

Pismo z Agencji Turystyczno-Transportowej „JUNIOR” w Nowym Mieście Lubawskim 

stanowi załącznik nr 12. 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem 

z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie nierealizowanego rozkładu jazdy na linii 

komunikacyjnej 27038 Nowe Miasto Lubawskie – Lubawa.                                                                                                       

 

Pan Wiśniewski poinformował, że z powyższego pisma wynika, iż pracownicy Departamentu 

Infrastruktury i Geodezji Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie dwukrotnie przeprowadzili 

kontrolę przewozu pasażerów na w/w linii komunikacyjnej. W toku przeprowadzonych 

kontroli stwierdzono, iż przewoźnik realizuje rozkład jazdy na w/w linii komunikacyjnej tzn. 

zajeżdża do miejscowości Ostaszewo.  

Pismo z Urzędu Marszałkowskiego stanowi załącznik nr 13. 

/pan D. Wiśniewski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 z dnia 10 grudnia 2015r w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2016 – 2034 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2016. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015z dnia 10 grudnia 2015r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2016 r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 

RIO w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Nowomiejskiego za 

pierwsze półrocze 2016r. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała RIO w sprawie wydania opinii o przedłożonej 

przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Nowomiejskiego za pierwsze półrocze 2016r.  jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-229/16 z dnia 01.09.2016r. stanowi załącznik nr 14. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Wniosek z Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia Starosty Nowomiejskiego do podejmowania decyzji o 

przeznaczeniu pojazdów.       

/na posiedzenie wszedł pan Kazimierz Grzonkowski – naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zaproponował, żeby dodać zapis „pojazdów” w 

punkcie c) „zbyciu pojazdów” oraz w punkcie d) „innym przeznaczeniu pojazdów, celowym 

w ocenie Starosty”. 

  

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. 

Trzaskalska, M. Buliński 

 

/pan K. Grzonkowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                  


